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硕士学位论文中期报告

题 目：

院     （系）                         

学        科                          
导        师                          

研    究  生                          

学       号                          

中期报告日期                          

研究生院制

二〇一二年三月

说      明

一、中期报告应包括下列主要内容

1．课题主要研究内容及进度情况（具体写明研究的主要内容，已完成的主要内容，字数不少于300字）

2．目前已完成的研究工作及结果（重点介绍本人独立已完成的具体研究内容及取得的结果，切忌将某某理论、硬件原理、芯片说明书之类内容填充在此部分，不少于3000字）
3．后期拟完成的研究工作及进度安排

4．存在的困难与问题

5．如期完成全部论文工作的可能性
二、中期报告时间应最迟不得超过第二学年春季学期开学后第三周末。

三、中期检查进行后，此表同硕士学位论文中期报告评议结果存各系（院）研究生秘书处，以备研究生院及所属学院进行检查。

四、字体、字号及其他规定

论文中所用中文字体（除各级标题外）为宋体，各级标题用黑体；论文中所用数字、英文为新罗马字体。
节标题        小3号字，建议段前0.5行，段后0.5行；
条标题        4号字，建议段前0.5行，段后0.5行；
款、项标题    小4号字， 建议段前0行，段后0行；
正文          小4号字，建议段前0行，段后0行，每页约33行。
五、层次代号及说明
	层次名称
	示  例
	说  明

	节
	1 □□……□
	题序顶格书写，阐述内容另起一段

	条
	1.1 □□……□
	

	款
	1.1.1 □□……□
	

	项
	（1）□□…□    □□…□□…□□

□□……
	题序空4个半角字符书写，内容空4个半角字符接排
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Interim Report for Master’s Thesis 

Title：

School (Department)                             

Discipline                                      

Supervisor                                     
Postgraduate                                   
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The Date                                       
Graduate School 
March 2015
Introduction

I Interim report should include the following contents 

1．The main research contents and progress

（Set out to the main contents of the study, completed contents, the main contents of no less than 300 words）
2．The completed research work and results（Introduce specific research contents and results, avoiding such as theories, hardware principles, or chip specifications, no less than 3000 words）
3．Research plan to be implemented and schedule
4．Existing problems and anticipated problems
5．The possibility of completing all the paper work
II Interim report time should be within the third week of the spring semester of the second academic year.

III After the Interim inspection, this table should be filed with Evaluation Result Form for Interim Inspection of Master’s Thesis .
IV Font, size, and other regulations

The whole paper should use Times New Roman font with size 12 in the main text, and use bold characters for titles, and capitalize the first letter of each substantive in the title.
Section header  Size 15, 6 pound before and after paragraph

Article title     Size 14, 6 pound before and after paragraph

Item title       Size 12, 0 pound before and after paragraph

Main body     Size 12, 0 pound before and after paragraph, 33 lines each page

七、Level mark and illustrations
	Name
	Example
	Illustration

	 Section
	1 □□……□
	The title should be written in a sequence style, and the content should be wrote in a new paragraph.

	 Article
	1.1 □□……□
	

	 Item
	1.1.1 □□……□
	

	Sequence 

Number
	（1）□□…□    □□…□□…□□
	The sequence number should be written after four half-width character space, and the content is following another four half-width characters space by row.
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